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Verslag openbare vergadering commissie (Samenleving en) Ruimte 4 februari 2019 

 

Aanvang 19.30 uur 

Plaats raadzaal gemeentehuis te Heerde 

Aanwezig de voorzitter: S.J.L. Nienhuis 

de leden: 

CU-SGP: B.J. van der Linde, H. Sellies  

CDA: H.J. Mateman  

VVD: B.D. Volkers, G.J. Hardam-Postma  

GBP: W. de Weerdt, A.J. van Duren 

PvdA: B. Horst, A.J. Tigchelaar-Mulder 

D66/GL: G. Kwekkeboom, D.J. Landman-Kok 

het college: wethouder H.J. Berkhoff  

commissiegriffier: J. Kok 

notuliste: M. van der Veer 

Afwezig  

met kennis-

geving 

A. Jalink 

  5 

Algemeen  
 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen hartelijk welkom. De heer Jalink 

heeft zich afgemeld. Hij wordt vervangen door mevrouw Hardam. 10 

 

2. Melding van insprekers bij agendapunten en vaststelling agenda 

- Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

- De voorzitter vraagt of er nog wijzigingsvoorstellen voor de agenda zijn. Mevrouw Landman: 15 

Jammer dat, nu we zo’n korte agenda hebben, de evaluatie van de Participatieavond niet als apart 

punt op de agenda staat. Voorzitter: Dat wordt meegenomen naar de agendacommissie. Wethouder 

Berkhoff: De eerste avond voor inwonersparticipatie rondom de bezuinigingen is in het college 

geëvalueerd en daar hebben we leermomenten uit gedestilleerd. Het college vond dat met name de 

duiding over de begroting ontbrak. Voor de gewone inwoner is het dan moeilijk te snappen hoe de 20 

knikkers rollen. We hebben ons voorgenomen de tweede avond van meer toelichting te voorzien. 

Mevrouw Landman: Wat opviel, was dat mensen de waarom-vraag niet begrepen. Er zat een muur 

tussen de mensen in de zaal en de ambtelijke taal. Graag een verbeterslag daarop. Wethouder 

Berkhoff: Er zat veel jargon in. Morgen zal ik het in het college hebben over de waarom-vraag. 

 25 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag commissievergadering Ruimte en Samenleving 14 januari 2019 

Mevrouw Landman: Op pagina 2 wordt een beantwoording gegeven door de ambtelijke organisatie 

op een vraag over het Vitale platteland. Heerde is aangehaakt bij de agenda voor het Vitale 30 

platteland. Daar zitten ideeën in die bij Cittaslow passen en er zijn subsidiemogelijkheden. Wat doen 

we daar als gemeente Heerde mee? Doen we iets bijzonders voor het buitengebied? Wethouder 

Berkhoff: De vraag in het verslag is beantwoord in reatie tot de bestemmingsplanwijzigingen 

Kavelweg en Vosbergerweg. Inhoudelijk is er raakvlak, maar dit soort particuliere initiatieven valt 

niet onder de subsidieregeling. Ik neem de vraag van mevrouw Landman mee naar het college om 35 

te bekijken welke mogelijkheden de Provincie biedt voor dit soort zaken.  

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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4. Lijst met aandachtspunten, toezeggingenlijst en bestuursagenda 

 

4.1 Aandachtspunten Samenleving  

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 5 

 

Aandachtspunten Ruimte 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

 

4.2 Toezeggingenlijst 10 

De heer Volkers: In het collegeakkoord staan plannen en ambities. Vanavond hebben we alweer een 

rustige vergadering, maar we moeten wel de ambities waarmaken. Kan het college bij gelegenheid 

inzage geven wanneer wij wat kunnen verwachten in de invulling van het coalitieakkoord? 

Voorzitter: Geeft de bestuursagenda daar niet voldoende handvatten voor? De heer Volkers: Nee. 

Wethouder Berkhoff: Het programma van het colllegeakkoord wordt vertaald naar de 15 

programmabegroting en de programmarekening. Mevrouw Landman: We zouden gebaat zijn bij een 

raadsplanning over het jaar. Dan kun je zien wat er aan gaat komen. Wethouder Berkhoff: Dat is de 

bestuursagenda. De heer Van der Linde: Toezegging 2016-08-29 St. van zaken aanbevelingen 

oversteek huisartsenpost. Er zou een verkeersschouw worden gehouden, met een enquêteformulier 

en rapportage. Dit heeft als einddatum 4-2-2019. Is daar al iets over te melden? We zouden ook 20 

worden geïnformeerd over Bedrijventerrein H2O/Sterk Bestuur. Wethouder Berkhoff: Er is een proef 

met verkeerslichten aan de Brinklaan geweest. De evaluatie komt binnenkort naar het college en 

daar krijgt de commissie bericht van. Kan de vraag over H2O/Sterk Bestuur worden beantwoord als 

de portefeuillehouder ook aan tafel zit? De heer Van der Linde: Dat is prima. Wanneer kunnen we de 

evaluatie verwachten? Wethouder Berkhoff: In de loop van de maand. De heer De Weerdt: 25 

Afgelopen jaar zijn er veel belangrijke onderwerpen op tafel geweest. Vanavond zijn we gekomen 

voor een agenda waarvan je je kunt afvragen of je er voor had moeten komen. Het college moet 

zich opnieuw bezinnen dat de agenda met onderwerpen is gevuld. Prima dat er 

bestuursondersteuning is, maar het is een taak van de wethouder om ervoor te zorgen dat er 

punten zijn. De heer Horst: De fractie van de PvdA heeft vragen gesteld over woningbouw in 30 

Heerde. Rond de kerst hebben we een mailing gehad dat een aantal vragen in samenspraak met 

Triada zal worden beantwoord. Is die beantwoording op komst? Wethouder Berkhoff: Het college 

heeft de antwoorden geaccordeerd. Ik zal kijken waar ze nu zijn. Griffier: Ze zijn onderweg. 

Mevrouw Landman: Bij de evaluatie serviecenormen staat een datum 20-2 genoemd. Ik zou dat 

graag deze of volgende maand onze kant op krijgen. Afgelopen tijd hebben wij een aantal keren 35 

klachten gehad over de informatie m.b.t. de balie. De mensen achter de balie weten onvoldoende 

waar het over gaat. Voorzitter: Uw signaal wordt opgepakt. 

 

4.3 Bestuursagenda 

Mevrouw Landman: Voor illegale bewoning staat als datum 4-2. We hebben niets gezien. Komt hier 40 

een andere datum voor? Hetzelfde geldt voor de memo Uitvoeringsplan Werk en Inkomen. 

Wethouder Berkhoff: Het is goed voorafgaand aan de commissievergaderingen die data scherp te 

hebben.  

  

5. Spreekrecht publieke tribune over punten die niet op de agenda staan 45 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  

 

6. Vaststelling bestemmingsplan De Stege 1 Veessen 

Conclusie: de commissie stemt in met behandeling in de raad als A-onderwerp. 

 50 

Raadsvoorstellen Ruimte 

 

7. Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Kamperweg 76 Heerde 
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Introductie onderwerp: De eigenaar van het perceel Kamperweg 76 is voornemens de horeca-

activiteiten op dat perceel te staken en het pand te gaan gebruiken als woning. De gevraagde 

herziening van het bestemmingsplan maakt dat mogelijk. De bestemming van dat perceel wordt 

gewijzigd van ‘Horeca’ met een bedrijfswoning naar ‘Wonen’. Er zijn twee zienswijzen ingediend.  

 5 

Het college stelt voor:  

1. het bestemmingsplan “Ontwikkelingsgebieden, Kamperweg 76, met inachtneming van de 

‘Nota Zienswijzen Kamperweg 76’ gewijzigd vast te stellen; 

2. geen exploitatieplan voor dit bestemmingsplan vast te stellen omdat het kostenverhaal 

anterieur is geregeld. 10 

 

Voor dit onderwerp heeft zich geen inspreker aangemeld. Het voorstel ligt nu eerst ter bespreking in 

de commissie voor. 

 

Eerste termijn 15 

De heer De Weerdt: GBP is blij dat het college op deze wijze meegaat in deze wijziging van 

bestemmingsplan. Dit is een goed initiatief. GBP is positief en keurt deze plannen goed. Mevrouw 

Kwekkeboom: De fractie van D66/GL staat ook positief tegenover dit plan. Wat gebeurt er met de 

vergunning tot parkeren, die voor het perceel er naast is toegezegd? Ik betreur dat de paragraaf 

duurzaamheid ontbreekt, net als in het vorige plan. De heer Van der Linde: Er zijn 2 zienswijzen 20 

ingediend, die, naar de mening van CU-SGP, terecht zijn gehonoreerd. De aanpassing van het 

bestemmingsplan heeft goedkeuring en past binnen het Structuurplan. De fractie van CU-SGP vindt 

het belangrijk dat verrommeling wordt tegengegaan en zal dit voorstel steunen. De heer Volkers: De 

fractie van de VVD steunt het voorliggende plan ook. Het is alleen jammer dat deze toeristische 

locatie moet sluiten, terwijl wij toerisme nastreven. De heer Mateman: De fractie van CDA kan zich 25 

vinden in het  plan. Mevrouw Tigchelaar: De fractie van PvdA kan zich ook vinden in dit plan. 

 

Beantwoording door het college 

Wethouder Berkhoff: Het is een kleine bestemmingsplanwijziging. Vanuit de ambities van de 

gemeente Heerde t.a.v. verblijfrecreatie deel ik de mening van de heer Volkers. Dit was een keuze 30 

van de exploitant. Ze hebben op 2 gedachten gehinkt; eerst het initiatief om meer parkeerruimte 

mogelijk te maken en zo meer gasten te kunnen ontvangen en korte tijd later de 

bestemmingswijziging naar wonen. Het college heeft 2 keer een positieve grondhouding 

aangenomen. De parkeerplaats wordt teruggebracht in de oorspronkelijke staat en wordt weer 

weide. De zienswijzen waren terecht, ook binnen de overige mogelijkheden van de gebiedsvisie, 35 

omdat dat de mogelijkheid gaf om meerdere woningen toe te voegen. Dat is op die plek niet 

wenselijk. Mevrouw Kwekkeboom vindt het jammer dat duurzaamheid hier geen thema is. Het 

bestemmingsplan is slechts een kleinschalig initiatief om daar te kunnen wonen. 

Conclusie: de commissie stemt in met behandeling in de raad als A-onderwerp. 

 40 

Slot 

 

8. Rondvraag Ruimte 

De heer Mateman: Vorig jaar zijn we geïnformeerd over een horecapunt bij de Renderklippen. Wat is 

daar de status van? Het CDA vindt het belangrijk dat die ontwikkeling daar komt, helemaal nu we 45 

net de recreatieve mogelijkheden hebben ingeperkt. Hoe staat het met de BTW afdracht van De 

Heerd? Wethouder Berkhoff: Bij TOP Renderklippen/kiosk is het ingewikkeld om de Provincie 

tevreden te stellen voor wat betreft de natuurdoelen. Er is een aantal voorstellen gedaan en er vindt 

intensief ambtelijk contact plaats met de Provincie. Het is een kwestie van millimeteren in de 

natuur. Het gaat om een klein stukje in de buurt van de kiosk waar maatregelen moeten worden 50 

genomen die het leefklimaat van bepaalde diersoorten bevorderen. We hebben ideeën aangeleverd, 

maar die bleken toch weer onvoldoende te zijn. Er is nu opnieuw een voorstel in voorbereiding, 

waarbij een ruiterpad iets wordt verlegd. Komen we hier niet uit, dan willen we bestuurlijk in 

Arnhem om de tafel gaan. We begrijpen niets van dit gemillimeter. Het lijkt dat de maatregelen die 

nu worden genomen voldoende zijn. Het zou jammer zijn als we er niet verder mee kwamen. Die 55 
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plek verdient een mooie kiosk. In de BTW kwestie is van Wapenveld speelt dit probleem.,. De 

verwachtingen zijn positief. [Aanvulling op het verslag bij de vaststelling: (redactionele aanpassing) 

In de BTW kwestie van De Heerd zijn de verwachtingen positief.]  De heer Mateman: Ik deel de zorg 

van de wethouder dat op dit detailniveau met de Provincie discussie moet worden gevoerd over een 

paadje, om recreatieve voorzieningen aan te leggen. Aan de ene kant willen we de Veluwe recreatief 5 

ontwikkelen, maar op deze manier zetten we ondernemers op slot en ontmoedigen we het iets 

mogelijk te maken. Het is misschien goed na afloop op bestuurlijk niveau te evalueren hoe traag 

dergelijke processen bij de Provincie lopen. Mevrouw Kwekkeboom: Hoe verhoudt de TOP zich tot de 

recreatie op het Heerderstrand? Daar speelt ook een aantal zaken. Kan dat worden meegenomen? 

Wethouder Berkhoff: Het is allemaal Natura 2000 gebied. Daar gelden strenge kriteria t.a.v. stikstof, 10 

etc., terwijl 100 stappen verder de A50 ligt, die steeds drukker wordt. Het is ingewikkelde materie, 

maar dat geldt ook voor de veehouderij, waar melkveehouders vanwege fosfaten niets mogen, en 

de intensieve veehouderij ineens 700 kalveren meer mag houden. Waarom de één wel en de ander 

niet? Zo zit de wet- en regelgeving in elkaar. De heer Horst: Bij de Schaapskooi wordt moeilijk 

gedaan over een paadje en bij het Heerderstrand is een heel bos gekapt voor een nieuw 15 

parkeerterrein. In 2020 wordt er weer een Samenloop voor Hoop georganiseerd in het Van 

Meurspark. De fractie van PvdA is blij met dit initiatief dat ook zorgt voor verbinding. Wil het college, 

net als in 2016, dit evenement ruimhartig faciliteren en ondersteunen, door bijvoorbeeld geen of 

minder leges te vragen? Rondom De Heerd hebben ouders contact opgenomen dat het de spuigaten 

uitloopt als het gaat om hondenpoep. Kan daar aandacht voor komen, door bijvoorbeeld extra 20 

controles? Wethouder Berkhoff: De legesverordening gaat uit van gelijke behandeling naar een ieder 

die gebruik maakt van vergunningen die leges behoeven. Ik kan u niet meteen de vlag laten hijsen. 

Hondenpoep staat in de top 3 van ergernissen in het land. In Wapenveld speelt dit aan De Kade en 

in Heerde op de Van Meursweide. Wij gaan hier extra aandacht aan geven. Dit vergt inzet van 

BOA’s. Dit breng ik morgen in het college onder de aandacht. De heer Horst: Ik begrijp dat de 25 

wethouder niet direct een toezegging kan doen m.b.t. de leges, maar ik hoor wel een opening in de 

uitspraak dat we niet meteen de vlag kunnen hijsen. Neemt u dat mee naar het college. Mevrouw 

Kwekkeboom: Ik heb begrepen dat de overlast veel minder is, als er apparaatjes zijn met plastic 

zakjes. Mevrouw Landman: In de Schaapskooi stond dat ASK de schietoefeningen gaat uitbreiden. 

Onze fractie krijgt regelmatig klachten uit Wapenveld en Bakhuisbos over harde knallen. Wordt dat 30 

de komende jaren erger? Als Lelystad ook nog doorgaat, krijgen we een cumulatie van lawaai. Dat is 

een zorgpunt. Kunnen we hier als gemeente actie op uitzetten? Er zijn inloopavonden georganiseerd 

voor de ondergrondse containers. Wij horen regelmatig dat de inzamelfrequentie in Heerde niet zo 

strak is geregeld, omdat het op verschillende dagen is geregeld. In andere gemeenten zijn vaste 

dagen voor plastic, papier, etc. In Heerde komt de ROVA het plastic bijvoorbeeld op maandag 35 

ophalen en de groene container op woensdag. Dat is voor mensen logistiek gezien lastig. Gaan we 

het redden om de ondergrondse containers op tijd voor elkaar te krijgen? Wethouder Berkhoff: Het 

college heeft nog niet over de consequenties van het ASK gesproken. Ik neem aan dat we blij zijn 

dat dit het artilleriecentrum van Nederland is, want het levert werkgelegenheid op en toelevering. In 

ons overleg met Defensie zullen we dit als aandachtspunt meenemen. Defensie heeft altijd een goed 40 

contact met de buurgemeenten. Als we het niet op tijd redden met de ondergrondse containers, 

kunnen we het nieuwe systeem niet invoeren. Ik ga ervan uit dat het op tijd gebeurt. Anders moet 

het nieuwe systeem opschuiven. Door de afvalkalender heb je eenduidigheid in dagen. Dat is 

makkelijk voor de inwoners. Als het de ene keer op een dinsdag is en de andere keer op een 

donderdag, treedt er verwarring op. Dit nemen we mee. Voorzitter: In mijn wijk zit een keurige 45 

regelmaat. Dat is op de afvalkalender te zien. Mevrouw Landman: Dat klopt, maar plastic wordt op 

een andere dag opgehaald dan de groene container. Logistiek is het voor mensen makkelijker als er 

een vaste dag is. Voorzitter: Ik zou nog eens goed naar de app kijken.  

 

9. Sluiting 50 

Voorzitter: Morgen hebben wij om 19.30 uur een bijeenkomst in De Heerd omtrent de ombuigingen. 

Daarvoor hebben zich inmiddels 9 bewoners aangemeld en 9 organisaties. Die organisaties kunnen 

met 1 of 2 personen aanwezig zijn. De UvoorzitterU dankt een ieder voor zijn of haar inbreng en sluit 

de vergadering om 20.10 uur. 


